
 

Art. 43 vragen  

Besluit over Denkrichting invulling voormalige Zwem- en 
Sportlocatie Sportcentrum Sittard.  

 

Aan het College van Burgemeester en Wethouders, Gemeente Sittard-Geleen.  

Postbus 18  

6130 AA Sittard 

 

Sittard-Geleen d.d. 19 juli 2023  

Geachte College, 

Op 13 juli 2023 heeft de raad een “besluit” genomen over de invulling van de voormalige 

zwem- en sportlocatie aan de Sportcentrumlaan (ESCS-locatie) te Sittard. Tijdens zowel de 

ronde als de raadsvergadering is gesproken over een mogelijke invulling met Tiny Houses. Als 

Stadspartij Sittard-Geleen hebben wij enkele vragen en opmerkingen over dit onderwerp. 

Recentelijk hebben bewoners van onder andere de Heinseweg/Walramstraat te Sittard een 

brief ontvangen waarin wordt vermeld dat er een onderzoek gaande is naar huisvesting voor 

Oekraïense ontheemden, waarbij gesproken wordt over het plaatsen van Tiny Houses op het 

voormalige parkeerterrein aan de Heinseweg te Sittard. De Stadspartij Sittard-Geleen heeft 

signalen ontvangen dat (omliggende) bewoners hierover ontevreden zijn en hun bezorgdheid 

hebben geuit tijdens eerdere bewonersbijeenkomsten. Bovendien constateert de Stadspartij 

Sittard-Geleen dat onze stad nog weinig ervaring en resultaten heeft met betrekking tot Tiny 

Houses. 

Naar aanleiding hiervan stellen wij de volgende vragen aan het college: 

1. Zijn er al Tiny Houses geplaatst in Sittard-Geleen en zo ja, wat zijn de ervaringen van 

zowel bewoners als gemeente met betrekking tot deze Tiny Houses? 



2. Hoeveel Tiny Houses is de gemeente van plan te plaatsen op onder andere de 

voormalige ziekenhuislocatie? 

3. Is het college bereid om een breed onderzoek uit te voeren naar alternatieve locaties 

binnen onze stad, zoals de ESCS-locatie, waar de voorgenomen Tiny Houses kunnen 

worden geplaatst, rekening houdend met de bezwaren en zorgen van de bewoners 

van de Heinseweg/Walramstraat Sittard? 

4. Welke maatregelen worden er genomen om de zorgen en ongenoegen van de 

(omliggende) bewoners van de Heinseweg/Walramstraat weg te nemen in verband 

met het mogelijke plaatsen van Tiny Houses op het parkeerterrein aan de Heinseweg? 

Zal er bijvoorbeeld een dialoog plaatsvinden tussen de gemeente, bewoners en 

andere belanghebbenden om tot een gezamenlijke oplossing te komen? 

5. Is er een duidelijk plan met betrekking tot de inpassing en voorzieningen rondom de 

Tiny Houses, zoals groenvoorziening, parkeergelegenheid en infrastructuur? Zo ja, 

kunt u ons hier meer informatie over verstrekken? 

De Stadspartij Sittard-Geleen is van mening dat door het plaatsen van Tiny Houses op de 

ESCS-locatie het ongenoegen van (omliggende) bewoners van de Heinseweg/Walramstraat in 

Sittard kan worden weggenomen. Tevens kan het college op deze manier gericht 

onderzoeken of Tiny Houses in de toekomst waardevol kunnen zijn voor de maatschappelijke 

en economische ontwikkeling van de ESCS-locatie aan de Sportcentrumlaan te Sittard. 

Daarnaast maken wij ons, zoals besproken tijdens de raadsvergadering, ernstig zorgen over 

de ontwikkelingen en toekomst van Zwembad De Hateboer te Sittard. Het is niet duidelijk 

geworden hoe dit zwembad ingevuld gaat worden, wat tot onzekerheid leidt. Bovendien 

bereiken ons berichten dat de openingstijden van dit gesubsidieerde zwembad, vooral in 

deze tijd van het jaar, beperkt zijn. Hierdoor worden ouderen en jongeren in onze stad 

tekortgedaan. Slechts enkele kilometers verderop (Gangelt) is er wel een geopend zwembad 

dat veelvuldig bezocht wordt door inwoners van onze stad. Daarnaast willen wij melden dat 

er jaarlijks aanzienlijke subsidiebedragen naar de Sportstichting Sittard-Geleen gaan, waarvan 

een substantieel bedrag bestemd is voor Zwembad De nieuwe Hateboer te Sittard. Wij 

roepen het college dan ook op om actief beleid te voeren met betrekking tot openstelling van 

dit zwembad. 

Naar aanleiding hiervan hebben wij de volgende vragen aan het college: 

1. Is het college bereid om actief beleid te voeren en maatregelen te treffen om de 

“uitbater” van Zwembad De Hateboer te stimuleren het zwembad, vooral het 

buitenbad, zo spoedig mogelijk open te stellen zodat onze inwoners hiervan optimaal 

gebruik kunnen maken? Zo ja, welke concrete stappen gaat het college nemen en 

binnen welk tijdsbestek? 



 

2. Kan het college een overzicht verstrekken van de werkelijke openingstijden van 

Zwembad De nieuwe Hateboer te Sittard (binnen- en buitenbad) gedurende deze 

vakantieperiode? Daarnaast ontvangen wij graag informatie over eventuele 

beperkingen in de openingstijden en de redenen daarvoor. 

3. Wij ontvangen signalen dat het zwembad regelmatig gesloten is vanwege een tekort 

aan personeel. Kan het college dit bevestigen? Zo ja, welke maatregelen worden er 

genomen om dit personeelstekort aan te pakken en ervoor te zorgen dat het 

zwembad vaker geopend kan worden? 

4. Indien er sprake is van een personeelstekort, hoe kan Zwembad De nieuwe Hateboer 

dan op haar website vermelden dat er geen vacatures zijn? Kan het college 

verduidelijking geven over deze discrepantie? 

5. Zijn er plannen om de subsidie aan Zwembad De nieuwe Hateboer te herzien of te 

evalueren, gezien de bezorgdheid over de openingstijden en het gebruiksgemak voor 

inwoners van Sittard-Geleen? 

Veel mensen bevinden zich momenteel in vakantiemodus, maar met name onze inwoners die 

niet op vakantie kunnen gaan, zouden graag gebruik willen maken van een zwembadfaciliteit 

die vaker open dan gesloten is! 

Wij zien uit naar uw reactie en staan open voor een constructieve dialoog om de beste 

oplossingen voor dit belangrijke vraagstuk te vinden. 

Met vriendelijke groet, 

Wil Paauwe 

Raadslid Stadspartij voor Sittard-Geleen  

 

Keano Samaritakis 

Burgerlid Stadspartij voor Sittard-Geleen  

 

Leny Weermann-Schepers 

Burgerlid Stadspartij voor Sittard-Geleen  

 

Ton Raven 

Raadslid Stadspartij voor Sittard-Geleen  


